
Nieuws vanuit de commissie proces naar herinrichting  

Na de gemeente avond op 30 november zijn er heel wat reacties binnen gekomen bij 

commissieleden Gerard, Angela en Jolanthe. Velen van u gaven te kennen vertrouwen te hebben in 

de procedure zoals die nu gevolgd wordt.  Ook werden er ideeën ingediend. De ideeën zijn divers; 

van complete plannen, al dan niet voorzien van een schets of plattegrond,  tot ideeën over kleinere 

onderdelen. Wat ook opviel, is dat ideeën soms tegengesteld zijn aan elkaar. We hebben ons als 

commissie beraden hoe we dit proces verder op een goede manier kunnen laten verlopen. We willen 

recht doen aan alle ingediende ideeën. Daarnaast realiseerden we ons dat ook gemeenteleden die 

geen idee ingediend hebben waarschijnlijk wel een mening hebben over de herinrichting.   

We hebben daarom besloten alle ideeën en plannen te ontrafelen tot onderdelen. Die verschillende 

onderdelen willen we door middel van een enquête onder uw aandacht brengen. We hopen dat u 

allen bereid zult zijn deze enquête in te vullen, zodat een duidelijk beeld ontstaat wat de wensen 

vanuit de gemeente zijn t.a.v. de herinrichting.  Het is de bedoeling u allen op de hoogte te brengen 

van de uitslag van de enquête op de eerstvolgende gemeenteavond op 8 maart 2017.  Dan is het ook 

mogelijk concreter aan te geven hoe het proces om te komen tot herinrichting verder zal verlopen. 

Binnenkort ontvangt u de enquête, tevens zal deze op de site van de kerk en achter in de kerk te 

vinden zijn.  Een hartelijke groet van de commissie proces tot herinrichting;  

Gerard Kampman,  Angela Vonk  en Jolanthe Jansen 


